
Geachte commissieleden,                                                                    Onderdijk 13-02-2018 

Ik dank u voor de mogelijkheid om vanavond namens het bestuur van Sociaal Cultureel 

Centrum De Schoof te kunnen inspreken.  

Op 28-12-2017 hebben wij het college en de raadsleden een brief gestuurd waarin wij onze 

zorgen uitspreken over de situatie in Sociaal Cultureel Centrum De Schoof. Ik ga ervan uit dat 

u deze brief heeft gelezen en ik volsta daarom met een korte toelichting waarom wij voor dit 

initiatief hebben gekozen.  

In het begin van 2016 is het ‘Korte termijn accommodatiebeleid gemeente Medemblik’ 

vastgesteld. In dit rapport is een visie neergelegd voor 19 maatschappelijke accommodaties 

in uw gemeente. Voor een aantal accommodaties is duidelijkheid geboden voor een gezonde 

uitgangspositie op korte termijn.   

Voor Sociaal Cultureel Centrum De Schoof is aangegeven dat er beleidsvraagstukken liggen 

voor de lange termijn. Daarbij is gesteld dat het opstellen van dat beleid vooraf moet 

worden gegaan door een heldere en gedeelde visie en ambitie op leefbaarheid in de kernen, 

de zogenaamde kernplannen of kernvisies. Het college heeft daarbij aangegeven dat zij 

insteekt op een participatieproces waarbij ook inwoners, besturen en dorpsraad worden 

betrokken. 

Ik citeer uit genoemd ‘Korte termijn accommodatiebeleid’: Er is dus nu nog geen eenduidig 

beleid en leidend motief waarop de keuzes over het wel of niet steunen van accommodaties 

gebaseerd kan worden. Een participatief proces vergt zorgvuldigheid en tijd.’ Einde citaat. 

In de loop van 2017 is de gemeente gesprekken met ons gestart waarbij zij eenzijdig, zonder 

een gedeelde visie of ambitie op leefbaarheid, druk op ons heeft uitgeoefend om € 60.000 te 

bezuinigen op onze exploitatie voor het sociaal cultureel werk in Wervershoof. € 60.000 op 

een totaal van € 128.000. In het begin hebben we getracht om in constructief overleg te 

komen tot een lagere bezuiniging. Toen we echter van de schrik waren bekomen, hebben we 

geconcludeerd dat een substantiële bezuiniging het einde van Sociaal Cultureel Centrum De 

Schoof betekent. We hebben dit uitgelegd in onze brief.  

We hebben in onze brief ook aangegeven dat we bereid zijn om vanuit een breed 

perspectief te kijken naar de toekomst van Sociaal Cultureel Centrum De Schoof. Dat kan 

volgens ons niet zonder daarbij ook naar de ontstaansgeschiedenis te kijken van de huidige 

subsidierelatie die wij met de gemeente hebben.  

Het bestuur nodigt u graag uit voor een gesprek in onze accommodatie, waar u met eigen 

ogen kunt zien op welke wijze wij het sociaal cultureel werk in Wervershoof behartigen. We 

kunnen dan ook uitgebreid ingaan op eventuele vragen van u.  

Ik dank u voor uw aandacht. 


